
Brf Valpen, brev september 2015 
 

 

Hej,  

Hoppas ni alla har haft en skön sommar och laddat batterierna inför vintern. Vår 

styrelse har laddat med en ny styrelsemedlem Monika Vranic från Dht 7. Hon blev 

invald vid årsmötet som suppleant och har nu blivit ordinarie ledamot i samband med 

att Sandra Borghammar flyttar från vårt hus. Vi vill tacka Sandra för hennes arbete 

med föreningen!  

Pågående projekt är värmesystemet som nu går mot sin sista etapp. Under sommaren 

har källaren blivit sanerad från asbest och fått nya ventiler. Nu under september 

kommer vattnet släppas på i systemet, hus för hus, reglagen sättas på plats och allt 

injusteras för bästa funktion. Trappa tre och sju har fått lappar om tillgång till 

lägenheterna måndag 7 respektive tisdagen den 8. Vattnet ska då släppas på och det är 

viktigt att Bravida får tillgång till alla lägenheter. Det finns alltid en liten risk att något 

läcker och därför kommer följaktligen arbetet ställas in om det inte finns tillgång till att 

lägenheter. Ställs arbete in kommer vi att bli skyldiga att betala för hinder!  

Daniel och Martin i styrelsen har påbörjat arbete med att se över elen i vår fastighet. 

En elkonsult är inkopplad för att se över statusen och komma med åtgärds förslag.  

Innan Sandra lämnade styrelsen påbörjade hon arbetet med att uppdatera vår 

underhållsplan. Detta arbete kommer självklart att fortsätta.   

Tyvärr har vi haft inbrottsförsök i trappa sjuans källarförråd igen. Händelsen är 

polisanmäld. Men är det inte märkligt att det alltid är sjuans källardörr som angrips?  

 

 

 

 

 

 

Med vänliga hälsningar, 

Fiona och Brf Valpen  


